
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2025-04-22 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 
 
Närvarande: 
Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Sture Johansson  
Per Axelsson Jonas Lans  
Simon Ek Axel Johansson  
 
  

1. Henrik Å startar mötet och hälsar alla välkomna Info 

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll. Info 

3. Styrelsens möte idag krockar med seniorernas träning. En kort diskussion om 
lämpliga dagar landade i att vi fortsätter som tidigare och bestämmer nästa 
möte och hittar ingen bestämd veckodag. 

Info 

4. Sture och Henrik har gått igenom läget kring sponsorer för matchprogram 
mm. Annonseringen i matchprogrammet är i stort sett klart för den 
kommande säsongen. 
 
Axel har kontakt med två nya sponsorer och skickar information om dessa till 
Sture och Henrik Å under veckan. 

Info 
 
 
 
Axel 

5. Gräset på framförallt A-planen på Bronäsvallen har svårt att komma igång på 
våren och det har varit fläckigt gräs. En teori är att grässorten Vitgröe har fått 
fäste på planen vilket är en ettårig grässort som släpper frön som ersätter 
fjolårsgräset. Detta tar dock lite längre tid på våren. 
 
Henrik Å har tittat runt på olika åtgärder för att vertikalskära, eventuellt 
dressa och så i nya grässorter. 
 
En möjlig plan är att göra dessa insatser efter seniorlagets sista hemmamatch 
den 13 september. Eventuellt får 16-årslagets hemmamatch den 27/9 flyttas 
om planen behöver vila. 
 
Henrik Å får i uppdrag att sammanställa vilka åtgärder som behöver göras 
och en plan för arbetet som beslutsunderlag för nästa möte då vi hoppas 
kunna fatta beslut om att projektet genomförs eller ej. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henrik Å 



 

 

 
6. Parkeringen på Bronäsvallen är oorganiserad vilket gör att den inte kan 

utnyttjas på bästa sätt. Om man kunde markera ut en bättre organisation 
med t ex plintar och plankor kan det kanske underlätta. 
 
Axel och Per tittar på hur detta skulle kunna ordnas och vilka kostnader det i 
så fall innebär. 
 
Även en bättre mötesplats på framfartsvägen till parkeringen diskuterades 
också. Eventuellt kunde en markerad mötesplats förhindra att bilar parkeras 
utmed vägen och försvårar möten. Henrik Å pratar med Ronald. 

 
 
 
 
Axel 
 
 
Henrik Å 

7. Simon och Axel har idéer om att förbättra lekplatsen på Bronäsvallen för att 
medföljande barn ska ha någonstans att hålla till när föräldrar och äldre 
syskon spelar och tränar. 
 
Simon och Axel tittar på ett förslag till nästa möte 

 
 
 
 
Simon/Axel 

8. Henrik E rapporterar läget kring medlemsavgifter. Det är ett antal spelande 
seniorer som fått fakturor men ännu inte betalat. Simon och Axel får under 
mötet en lista med dessa namn för att kunna ligga på. 
 
Henrik E jobbar på med att få iväg SMS utskick och brev till stödmedlemmar 
som saknar e-postadress. 

 
 
Simon/Axel 

9. Träningsfliten på träningarna är god och gemenskapen är bra. Dock har det 
varit lite svårt med engagemanget till match. 
 
Tyvärr hade inte NLT fått svar från Jonny när de sökt alla lagen i serien inför 
seriestarten. Sture har varit i kontakt med Jonny om detta. 
 

Info 

10. Simon och Axel har fått förslag från spelarna om hur man ska får bättre 
engagemang. Ett förslag är att förbättra omklädningsrummen så man får en 
bättre hemvist på Bronäsvallen. 
 
Simon drar i detta tillsammans med Erik S som haft förslag och idéer. Ett 
förslag till nästa möte tas fram. 

Simon 

11. Nästa möte planeras till 19/5 kl. 19:00 på Bronäsvallen.  

 


